
 

 

 

大眾安全集團為豐盛生活服務有限公司(股份代號：0331.HK)成員之一。豐盛生
活服務有限公司為香港聯交所上市公司。為配合迅速的發展，我們誠意邀請各
有志人士加入。 

 

技術員/高級技術員 （保安系統/弱電系統） 
 

職責： 

(1) 安裝及維修各類保安系統，包括防盜警鐘系統 (Intruder Alarm System)，閉路

電視系統 (CCTV System)，通路管制系統 (Access Control System)，停車場
閘機系統 (Carpark System) ，巡邏系統 (Patrol System) 等等 

(2) 為各種系統穿線工作 

(3) 實地考察客戶場地，以了解客戶對保安系統的要求 

(4) 監督分判商工程進度，質素，安全 

 
入職要求： 
中五程度以上; 2 年以上工作經驗(技術員)/ 5 年以上工作經驗(高級技術員); 懂讀
寫中文; 閱讀簡單英語; 持有平安咭；持電子／電機相關學歷或證書優先 

 

薪金: 

HK$14,000-HK$19,000 

 

 
General Security Group is a fully owned subsidiary of FSE Lifestyle Services 
Limited (stock code: 0331.HK), which is a listed company in the Hong Kong Stock 
Exchange. To cope with our rapid expansion, we invite high caliber candidates to join 
with us. 
 

Technician/Senior Technician (Security Systems / Low 
Voltage Electronic Systems) 
 
Duties: 
 Installation and maintenance of various security systems, including Intruder 

Alarm System, CCTV System, Access Control System, Carpark System and 
Patrol System, etc 

 Cabling works for various systems 
 Conduct site visits and calculate the cost of the project installation 
 Supervise the progress, quality and safety of subcontractor 
 
Requirements: 
 Form 5 or above 
 2 year work experience (Technician), 5 year work experience (Senior Technician) 
 Able to read, write Chinese, and read simple English 
 Possession of safety card 
 First priority to those who possess electronic / eelectric related qualifications or 

certificates 
 
Salary: 
HK$14,000-HK$19,000 

 


